《三月女性历史月,选用这几款紫色眼影,让你霸气侧漏》

It 's another Women 's history month and time to bask in the praise and admiration you deserve. With this year 's colour being purple, how about we think up creative ways to rock this colour on our eyelids all month long?

又一次妇女历史月到来,是时候让自己沐浴在应得的赞美声中了。今年流行的色系是紫色,我们来点有创意的,整个三月都涂上紫色的眼影怎么样?

Here are 4 purple eyeshadow looks that 'II have you looking like the boss you are throughout March:

这里有4款紫色的眼影,可以让你整个三月都像老板一样霸气。



metallic Violet

金属紫

Looking to pack a powerful punch without having to say anything at all, let 's take you on a tour of the metallic violet eyeshadow. A mesmerising look that highlights your

beautiful eyes, this purple eyeshadow look will make sure everyone looks you in the eyes this month.

想要来点有料的吗?什么都不用说,和我们一起来一趟金属紫眼影之旅吧。令人着迷的妆容凸显你漂亮的双眼,这款紫色眼影必然会让你整个三月都被每个人深情凝望。

What 's even better, you don't need to worry about rocking a full face of makeup every day. Keep the rest of your makeup to the minimum and let your eyes shine bright like a diamond. To add some shine to this look, dust some highlighter into the inner corner of your eye before applying your eyeshadow.

更棒的是,你不用担心每天满脸化妆的问题。上完眼影后,可以尽量少化妆,能让你的双眼像钻石一样闪亮。要让脸部有光泽,上眼影之前,先在眼内角上彩妆。

Light Purple

浅紫色

This is all the reason you need to rock purple eyeshadow ASAP. Create a soft dewy look with a light purple shadow and accentuate with eyeliner on your top and bottom lash.

这是你需要尽快画紫色眼影的全部原因。用浅紫色眼影打造柔和水润妆容,并在上下睫毛画上眼线凸显妆容。

Opt for a very pigmented eyeshadow to pull off this look; make things pop with white eyeliner on your waterline before finishing with jet black liquid liner and mascara.

选取一款色素强的眼影来完成妆容;用白色眼线笔画水线,再用曜石黑液体眼线笔和睫毛膏结束化妆,会让你的妆容备受好评。

Purple Smoky Eyes

紫色烟熏妆

Need the perfect eyeshadow look for a night out? Nothing says I 'm here and ready to pop out more than a smoky, smudgy dramatic eye. The secret to getting the smoky effect you need is to smudge as neatly as you can, or you can mix different shades of purple for a more dramatic effect.

想要眼影整晚都完美?没有什么比准备好打造烟熏、朦胧、令人印象深刻的眼妆更棒的了。化出你需要的烟熏效果的秘密是,尽可能整洁地涂抹,或者将不同色调的紫色 混合起来达到显著的效果。 A smoky, smudgy dramatic violet eye? We 'Il take it. Mixing light to deep shades of violet on the eyes is never a bad idea when wanting to wear dressier eye makeup than normal. Start with darker colours on the lid, then apply lighter shades as you move up for a gradient effect.

烟熏、朦胧、令人印象深刻的紫色双眼?我们要了。想要雅致独特的眼妆,而非普通 眼妆,将浅色到深色的紫色色调的眼影混合用到眼睛上,从来都不是个糟糕的主意。 上移想要打造梯变效应的时候,先在眼睑上使用深色的眼影,再使用浅色调的。

We can 't say no to the graphic liner when counting eyeshadow looks. So follow Bella Hadid 's trend with a pink shadow and purple liquid eyeliner for colour contrast. One tip, make sure to apply the graphic liner just above your crease doing anything else. Make sure to use a waterproof, smooth and long-lasting liner for a perfect finish.

上眼影,我们拒绝不了graphic眼线笔。所以,跟随Bella Hadid的潮流,用粉色色调和紫色的眼线液形成色彩对比吧。记住一点,做任何事,务必用graphic眼线笔在眼窝画眼线。务必用防水、顺滑、持久的眼线笔完美收尾。

z.com

A Touch of Violet

紫罗兰

Sometimes all you need to look good is just one swipe. Transform your makeup in seconds with a swipe of violet on your eyelids.

有时候,你离漂亮只差<mark>轻轻一抹。</mark>用紫罗兰眼影在眼睑上轻轻一抹,就能改变你的妆容。

If you prefer minimalist looks, this is perfect for you. Make a statement with some purple on your eyes, but not so much that it blinds everyone (lol). Go the extra mile to apply the same shadow colour along your lower lash line to add some depth to your eyes. For some shine, choose a shimmery eyeshadow palette.

如果你奉行极简主义妆容,这对你来说就是完美。用紫色点亮你的双眼,不过不要太浓,会闪瞎双眼哦(大笑)。接下来,加把劲儿用同色调画下眼线,让眼睛深邃起来。再选择一款珠光眼影增加光泽。

英文来源:卫报

翻译:以沫

